

「夯土工作坊」

注意事項

1. 「夯土工作坊」的報名結果將於截止日期後以電郵確認。如超額報名，古蹟辦將以抽籤方式處理。所有報名參加者將收到電郵通知。候補名單的有效期至活動前一個工作天中午。即場報名或攜同親友出席，概不接受。
2. 請預早**10-15**分鐘到達工作坊地點，進行點名和工具分配。
3. 參加者需自備飲用水。
4. 工作坊地點沒有冷氣設備，活動當天請穿著合適衣著。
5. 參加者將會參與夯土製作，過程中需要使用錘子等工具把配料錘打成形；建議首先評估個人身體狀況。有關的安全指引將於稍後時間發送給中籤者。
6. 工作坊將為參加者提供手套。請參加者根據個人需要，配戴口罩等設備。
7. 工作坊的內容或會因應實際情況而有所調整。
8. 由於探知館開放予公眾參觀，請參加者保持安靜，以免影響他人。
9. 活動進行期間，請注意安全及妥善保管個人財物，並遵從工作人員指示。如有財物損失或身體損傷等，古蹟辦概不負責。

10. 古蹟辦職員將會在工作坊期間進行照片及影片拍攝，或會上載有關照片及影片到古蹟辦網頁、媒體、IG 及其他社交平台，以作推廣及教育之用。
11. 請[按此](#)瀏覽教育活動在惡劣天氣下的特別安排。
12. 古蹟辦就活動的具體安排保留最終決定權。所收集的個人資料只作安排活動之用。

Rammed Earth Workshops

Remarks

1. Application result will be decided by drawing lots if AMO receives an excessive number of applications. Shortlisted applicants will be notified of their application result by email after the application deadline.
2. Please arrive at the venue 10-15 mins in advance to take the attendance and for distribution of tools.
3. **Participants shall bring their drinking water.**
4. Participants are advised to wear suitable and comfortable clothing since the venue is not air-conditioned.
5. Participants will make a block of rammed earth which will involve tamping the materials into moulded shape with the aid of tools like hammer. Participants should evaluate their health condition and strictly adhere to the safety guidelines which will be sent to shortlisted applicants.
6. Participants will be provided with gloves and are advised to bring their own face masks if needed.
7. The scope of the workshop may be subject to change according to situation.
8. The HDC is open to the public. Participants are advised to keep their voice down in order not to disturb other visitors.
9. Participants should be mindful of safety and their personal belongings, and follow the instructions of the staff members during the workshops. AMO will not be responsible for any loss or damage of personal belongings or injuries to participants.
10. AMO staff members will take photos and videos during the workshops. The videos and photos may be uploaded to AMO website, media, IG and other

social media platforms for promotional and educational purposes.

11. Please [click here](#) to learn more about the special arrangement of education activities under inclement weather conditions.
12. AMO reserves the rights of the final decision on the arrangements of the programmes. All the personal data collected is solely used for processing the applications.